
 

 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 4 november 2020 

 

Op 1 oktober 2020 heeft de Eerste Kamer mij per brief verzocht te reageren op de 
vragen van leden van haar vaste commissie voor Infrastructuur, Waterstaat en 
Omgeving. Deze vragen zijn gesteld naar aanleiding van mijn brief van 11 mei 2020 
aan uw Kamer over het fonds voor particuliere eigenaren van asbestdaken en over 
ontwikkelingen in de asbestregelgeving1.  

De staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat, 
S. van Veldhoven - Van der Meer 

 

                                                           
1 Raadpleegbaar via www.tweedekamer.nl  
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